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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. S 5148 stillet af folke-
tingsmedlem Per Clausen (EL)  
 
 
Spørgsmål 5148 
"Vil ministeren i forlængelse af sit svar på spørgsmål nr. S 2612 
(2005/2006) redegøre for, hvilke initiativer ministeren og Miljøstyrelsen har 
taget for at sikre en bred offentlig debat om CO2 lagring i undergrunden?" 
 
Svar 
 
CO2-lagring er stadig en ny teknologi under fortsat udvikling. Jeg er derfor 
enig i, at det er vigtigt at diskutere emnet som et indspil til den nationale og 
internationale proces.  
 
Som opfølgning på besvarelsen af spørgsmål nr. S 2612 den 13. marts 
2006 kan jeg oplyse, at Miljøministeriet planlægger at afholde et fagligt ar-
rangement i efteråret 2007 med fokus på CO2-lagring med deltagelse af en 
bred gruppe af eksperter, erhvervsliv og andre interessenter. 
 
Dertil kommer jo naturligvis at regeringen forud for behandling af et evt. for-
slag fra Kommissionen om inkludering af CO2-lagring i kvotesystemet, hører 
EU-miljøspecialudvalget samt forelægger regeringens holdning for Folketin-
get. 
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